
mind az alkalmazástechnika,mind a kivételek tárgyköre rész-
letesen és pontosan informálva jusson el az érintetthez. Emel-
lett a tájékoztatásnak ki kell térnie a mûszaki megvalósít-
hatóság minden változatára, függetlenül annak anyagi kon-
zekvenciájától.Ehhez szükséges a Rendeletek hazai végre-
hajtási rendeletének a kiadása, amelyben szabályozásra
kerülhetne – többek között – a gyûjtõkéményekre köthetõ
érintett tüzelõberendezések fajtája.

Ha ez nem járható út, akkor javasoljuk, hogyMagyarország
kérje az ERP rendeletek fogalom-meghatározásainak és kivé-
telei értelmezésének felülvizsgálatát az Európa Unió illetékes
bizottságától, felhívva ezzel a figyelmet a kialakult helyzetre.

Továbbá a fenti felülvizsgálat legkésõbb 2018-ban válik ese-
dékessé, ezért javasoljuk, hogy az illetékes Minisztérium
(Kormányzat) indítványozza a Bizottságnak annak elõreho-
zását, valamint más tagországokkal történõ szakmai egyezte-
tést a gyûjtõkémények helyzetének egyeztetése véget, mert
Magyarországon kívül valószínûleg hasonló helyzet alakul-
hatott ki több Kelet-Európai piacon is.

Összefoglalás

Minden összefogás, minden javaslat, minden közös álláspont
annyit ér, amennyit az azt elfogadók be is tartanak belõle! A
Magyar Gázipari Vállalkozók Egyesülete a jogkövetõ maga-
tartást, a szakmaiságot és a szakmaerkölcsöt magasan szem
elõtt tartva, a Szakmai Nemzeti Fórum, ezáltal az iparág min-
den résztvevõjével közös és elfogadott álláspontot kíván
kialakítani és azt minden fórumon képviselni.

A III. SzNF résztvevõ szervezetei a szükséges rendelkezé-
sek kialakításának munkájában készséggel részt vesznek.

Mindezek sikeresmegvalósításához, gyakorlati implemen-
tációjához szükséges idõintervallum biztosítottsága érde-
kében a rendelkezéseknekmielõbbhivatalosan ismegkel-
lene jelenniük.

Budapest, 2016. október 31.
Szakmabaráti tisztelettel és üdvözlettel,

Versits Tamás s.k.
Elnök
MGVE
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25 éves a Magyar Energetikai Társaság

Megalakulásának 25 éves évfordulóját ünnepelte a Magyar
Energetikai Társaság Pesthidegkúton, a Klebelsberg Kultúr-
kúrián 2016. szeptember 21-én. A jubileumi ünnepségen a
Himnusz eléneklése után dr. Garbai László, az egyesület
elnöke köszöntötte a megjelent alapító tagokat, valamint a
meghívott hazai és külföldi díszvendégeket. Felelevenítette
az elmúlt 25 év legfontosabb eseményeit, és beszélt a jövõ
kihívásairól, és hangsúlyozta a MET szakmai és baráti össze-
tartó erejét.

ANemzeti FejlesztésiMinisztériumképviseletébenKádár
Andrea Beatrix helyettes államtitkár mondott köszöntõt. Ki-
emelte, hogy az energiatárolás, az elektromos közlekedés és az
energetikai vonatkozású informatikai infrastrukturális fejlesz-
tések tartoznak a közeljövõ kiemeltK+F tevékenységei közé.

Köszöntötte a Társaságot dr. Józsa János professzor, a
Budapesti Mûszaki és Gazdaságtudományi Egyetem rektora,
Barsiné Pataky Etelka, a Magyar Mérnöki Kamara elnöke,
prof. dr. Bíró Károly, az Erdélyi Magyar Mûszaki Tudomá-
nyos Társaság alelnöke, valamint Bakács István, az Energia-
gazdálkodási Tudományos Egyesület elnöke is. A Magyar
Elektrotechnikai Egyesület elnökének személyes üzenetét
Zarándy Pál tolmácsolta.

A köszöntõk után dr. Garbai László elnök emlékezett meg
a MET 25 éves történetérõl, majd a társaság jövõjérõl Jakab
Péter, a MET Ifjúsági Tagozatának elnöke beszélt. Kiemelte,
hogy a Magyar Energetikus Hallgatók Találkozójának meg-
szervezésével az Ifjúsági Tagozat nagy lépést tett az energe-
tika területén dolgozó fiatalok összekovácsolásában.

Ezt követõen a MET alapító tagjai és az egyesületet támo-
gató cégek képviselõi oklevelet vehettek át.

Az ünnepi ülés egyik meghívott elõadója, dr. Grabner
Péter, a Magyar Energetikai és Közmû-szabályozási Hivatal
energetikáért felelõs elnökhelyettese a jövõ energetikai kihí-

vásairól beszélt, az EU szakpolitikai kezdeményezéseinek tük-
rében. Ezt követõen Bencsik János, az Országgyûlés Energe-
tikai Albizottságának elnöke mondott záróbeszédet.

Másnap, immár 20. alkalommal rendezték meg a Kárpát-
medencei Magyar Energetikusok Szimpóziumát. Az elõadá-
sok sorában dr. Molnár László, az Energiagazdálkodási Tu-
dományos Egyesület fõtitkára Európa általános energetikai
helyzetérõl és jövõképérõl beszélt, Huba Bence, a Nemzet-
gazdaságiMinisztérium fõosztályvezetõje elõadásnak témája
az e-mobilitás jövõje volt. Dr. Aszódi Attila kormánybiztos a
Paks II beruházás helyzetérõl adott tájékoztatást. A szünet
elõtt dr. Gróf Gyula tanszékvezetõ és dr. Bihari Péter, a BME
Gépészmérnöki Karának oktatási dékánhelyettese az energe-
tikai képzés helyzetérõl tájékoztatta a hallgatóságot.

A rendezvényen és az azt lezáró gálavacsorán kialakult jó
hangulat alapján joggal remélhetõ, hogy hazai és külföldön élõ
magyar energetikusok jövõre is ellátogatnakPesthidegkútra.
(A Magyar Energetika szaklapban megjelent tudósítás és

személyes élmények alapján írta: dr. Barna Lajos)

SZAKMAI HÍR


